



IMPRESSUM

One World Classroom & One World Corporate

Version 1.1

ANGABEN GEMÄSS § 5 DDG

Kasun Paththamperuma

One World Classroom (Einzelunternehmen)

auch tätig unter der Bezeichnung "One World Corporate"

Stadtpromenade 10

03046 Cottbus

Deutschland

KONTAKT

Telefon: [+49 15164351892](tel:+4915164351892)

E-Mail: kasun@oneworldclassroom.de

Website: www.oneworldclassroom.de

STEUERLICHE ANGABEN

Steuernummer: 056/237/10337 (Finanzamt Cottbus)

Es wird gemäß § 19 UStG keine Umsatzsteuer berechnet (Kleinunternehmerregelung).

REGISTEREINTRAG

Als Einzelunternehmen (Kleingewerbe) besteht kein Eintrag im Handelsregister.

VERANTWORTLICH FÜR DEN INHALT NACH § 18 ABS. 2 MSTV

Kasun Paththamperuma
Stadtpromenade 10
03046 Cottbus
Deutschland

VERBRAUCHERSTREITBEILEGUNG

Wir sind nicht verpflichtet und nicht bereit, an Streitbeilegungsverfahren vor einer Verbraucherschlichtungsstelle teilzunehmen.

HAFTUNG FÜR INHALTE

Als Diensteanbieter sind wir gemäß Art. 4 der Verordnung (EU) 2022/2065 (Digital Services Act, "DSA") sowie den allgemeinen Gesetzen für eigene Inhalte auf diesen Seiten verantwortlich. Nach den §§ 7, 8 des Digitale-Dienste-Gesetzes (DDG) sowie Art. 4 ff. DSA sind wir als Diensteanbieter jedoch nicht verpflichtet, übermittelte oder gespeicherte fremde Informationen zu überwachen oder nach Umständen zu forschen, die auf eine rechtswidrige Tätigkeit hinweisen.

Verpflichtungen zur Entfernung oder Sperrung der Nutzung von Informationen nach den allgemeinen Gesetzen bleiben hiervon unberührt. Eine diesbezügliche Haftung ist jedoch erst ab dem Zeitpunkt der Kenntnis einer konkreten Rechtsverletzung möglich. Bei Bekanntwerden von entsprechenden Rechtsverletzungen werden wir diese Inhalte umgehend entfernen.

HAFTUNG FÜR LINKS

Unser Angebot enthält Links zu externen Websites Dritter, auf deren Inhalte wir keinen Einfluss haben. Deshalb können wir für diese fremden Inhalte auch keine Gewähr übernehmen. Für die Inhalte der verlinkten Seiten ist stets der jeweilige Anbieter oder Betreiber der Seiten verantwortlich. Die verlinkten Seiten wurden zum Zeitpunkt der Verlinkung auf mögliche Rechtsverstöße überprüft. Rechtswidrige Inhalte waren zum Zeitpunkt der Verlinkung nicht erkennbar.

Eine permanente inhaltliche Kontrolle der verlinkten Seiten ist jedoch ohne konkrete Anhaltspunkte einer Rechtsverletzung nicht zumutbar. Bei Bekanntwerden von Rechtsverletzungen werden wir derartige Links umgehend entfernen.

URHEBERRECHT

Die durch den Seitenbetreiber erstellten Inhalte und Werke auf diesen Seiten unterliegen dem deutschen Urheberrecht. Die Vervielfältigung, Bearbeitung, Verbreitung und jede Art der Verwertung außerhalb der Grenzen des Urheberrechtes bedürfen der schriftlichen Zustimmung des jeweiligen Autors bzw. Erstellers.

Soweit die Inhalte auf dieser Seite nicht vom Betreiber erstellt wurden, werden die Urheberrechte Dritter beachtet. Insbesondere werden Inhalte Dritter als solche gekennzeichnet. Sollten Sie trotzdem auf eine Urheberrechtsverletzung aufmerksam werden, bitten wir um einen entsprechenden Hinweis. Bei Bekanntwerden von Rechtsverletzungen werden wir derartige Inhalte umgehend entfernen.

LEGAL NOTICE (ENGLISH TRANSLATION)

For information purposes only – the German version above is the legally authoritative text

INFORMATION PURSUANT TO § 5 DDG (GERMAN DIGITAL SERVICES ACT / DIGITALE-DIENSTE-GESETZ)

Kasun Paththamperuma

One World Classroom (sole proprietorship / Einzelunternehmen)

also trading as "One World Corporate"

Stadtpromenade 10

03046 Cottbus

Germany

CONTACT

Phone: [+49 15164351892](tel:+4915164351892)

Email: kasun@oneworldclassroom.de

Website: www.oneworldclassroom.de

TAX INFORMATION

Tax number (Steuernummer): 056/237/10337 (Finanzamt Cottbus)

No VAT is charged pursuant to § 19 UStG (German small business / Kleinunternehmer scheme).

COMMERCIAL REGISTER

As a sole proprietorship (Kleingewerbe), there is no entry in the commercial register (Handelsregister).

RESPONSIBLE FOR CONTENT PURSUANT TO § 18(2) MSTV (GERMAN INTERSTATE MEDIA TREATY)

Kasun Paththamperuma

Stadtpromenade 10

03046 Cottbus

Germany

CONSUMER DISPUTE RESOLUTION

We are not obliged and not willing to participate in dispute resolution proceedings before a consumer arbitration board.

LIABILITY FOR CONTENT

As a service provider, we are responsible for our own content on these pages in accordance with general law and Art. 4 of Regulation (EU) 2022/2065 (the Digital Services Act, "DSA"). However, pursuant to §§ 7 and 8 of the German Digital Services Act (Digitale-Dienste-Gesetz, "DDG") and Art. 4 et seq. DSA, we as a service provider are not obliged to monitor transmitted or stored third-party information or to investigate circumstances indicating unlawful activity.

Obligations to remove or block the use of information under general law remain unaffected. However, liability in this regard is only possible from the point in time at which a specific infringement becomes known. Upon becoming aware of any such infringements, we will remove the relevant content immediately.

LIABILITY FOR LINKS

Our website contains links to external third-party websites over whose content we have no influence. We therefore cannot accept any liability for this third-party content. The respective provider or operator of the linked pages is always responsible for their content. The linked pages were checked for possible legal violations at the time of linking. No unlawful content was identifiable at the time of linking.

Permanent monitoring of the content of linked pages is not reasonable without concrete evidence of an infringement. Upon becoming aware of any such infringements, we will remove such links immediately.

COPYRIGHT

The content and works on these pages created by the site operator are subject to German copyright law. Duplication, editing, distribution, and any kind of use outside the limits of copyright law require the written consent of the respective author or creator.

Insofar as the content on this site was not created by the operator, the copyrights of third parties are respected. Third-party content is identified as such. Should you nonetheless become aware of a copyright infringement, please notify us accordingly. Upon becoming aware of any such infringements, we will remove such content immediately.

One World Classroom / One World Corporate

Stadtpromenade 10, 03046 Cottbus, Germany

Phone: [+49 15164351892](tel:+4915164351892) | Email: kasun@oneworldclassroom.de | Website: www.oneworldclassroom.de

Version 1.1